
  

 

 

 

 

 

2020 - 2021 

粵 華 中 學  
中 文 部

英 文 部 招 生 簡 章 

 

辦 學 宗 旨：本校由慈幼會會士主辦，以會祖鮑思高的教育精神及理想，培育學生在靈、德、智、

體、群、美各方面獲致均衡的發展。 

課 程 編 制：中文部班級 由初中一至高中三年級，中文中學課程參照教育暨青年局課程大綱及中、

港、台高等程度課程編訂。 

英文部班級 由英中一至英中六年級，英文中學課程參照教育暨青年局課程大綱、倫敦

通識教育文憑 IGCSE 及 GCE / IAL 高級程度課程編訂。 

招 收 班 級：中文部：招收初中一年級及高中一年級男生。 

英文部：招收英中一年級男生、英中五年級(理組)男女生。 

現就讀小六或初中一學生，如英文成績良好，方可報考英中一。 

注 意：本校已加入教育暨青年局之公共學校免費教育計劃。 

 

派發報名表日期及時間(暫定)：由三月三日至四月八日，於每日辦公時間(星期一至五，上午八時三十 

                      分至下午五時三十分)。 
遞交報名表日期及時間(暫定)：四月三日(星期五) (或) 四月八日(星期三)下午四時半至六時。 

 

遞交報名表時，請注意以下事項： 

(一) 報名時申請人須親自到校辦理報名手續及接受面試。 

(二) 填妥報名表及相片兩張，請貼其中一張於報名表上。 

(三) 帶備下列文件之正本及影印本： 

1. 本年度學生證 

2. 本年度之成績表(或作參考用之上一學年之成績表)。 

3. 澳門居民身份證或澳門居留證。 

4. 領洗紙(只為天主教教友)。 

正本經核對後即交還報名者。 

(四) 一個回郵信封(四吋 × 九吋)，並請寫上地址及貼妥郵票。 

(五) 如申請人之資料不符合規定者，將不接受辦理。 

甄 別 試 日 期(暫定)：四月十八日(星期六)下午二時十五分至四時四十五分在本校舉行。 

甄 別 試 考 試 科 目：中文、英文、數學。(高中一、英中五只需面試)。 

取 錄 通 知(暫定)：取錄與否，將於五月五日(星期二)前以郵寄方式通知。 

本簡章及報名表可在學校網頁下載。                          網 址：http://www.yuetwah.edu.mo  

  

http://www.yuetwah.edu.mo/


 

 
 
 

 
 ENROLMENT INFORMATION 2020 – 2021  

 
 
 
The School, which is run by the Salesians of Don Bosco, aims at giving the students a complete and 

balanced education in its spiritual, moral, intellectual, physical, social and aesthetic aspects. 

We prepare our students for the Edexcel London Examinations IGCSE and GCE / IAL Advanced Level 

following the Edexcel Syllabus and the recommendations made by the Education and Youth Affairs 

Bureau. 

 

New boy students are admitted into Form 1 and both boy and girl students are admitted into 

Form 5 Science classes. Applicants from Chinese schools who are applying for F.1 must have 

very good results in English. 

 

N.B. Our school has already joined the public schools free education scheme. 

 

DISTRIBUTION OF APPLICATION FORM: (tentative) 3rd March to 8th  April 2020 during 

office hours (Monday to Friday 8:30 a.m. to 5:30 p.m.). 

 

SUBMISSION OF APPLICATION FORM: (tentative) 3rd April 2020 (or) 8th April 2020 

between 4:30 p.m. and 6:00 p.m.  

 

PLEASE TAKE NOTE OF THE FOLLOWING POINTS BEFORE SUBMITTING 

APPLICATION: 

1. Applicant should come in person to submit his/her application form and for interview. 

2. Application form should be completed with two recent “2 × 1½” photos. 

(one to be affixed to the application form) 

3. Should bring original and photocopy of the following documents: 

a) Valid Student Identity Card. 

b) Current School Report (or report of last school year). 

c) Macau Identity Card or Macau Resident Certificate. 

d) Baptismal Certificate (for Catholic Students only). 

4. A stamped, self-addressed envelope (4in. × 9in.). 

5. Those who fail to meet the above requirements will not have their applications processed. 

 
 
DATE OF ENTRANCE EXAMINATION: (tentative)  

18th April 2020 (Saturday) 2:15 p.m. – 4:45 p.m. 

SUBJECTS TO BE EXAMINED: English, Mathematics and Chinese. (Interview only for S.M. 1  

and Form 5 candidates.) 

NOTIFICATION OF ADMISSION: (tentative) Will be sent by mail before 5th May 2020. 

 

Enrolment information and application form can be downloaded from school website:  http://www.yuetwah.edu.mo 

粵 華 中 學 
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